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Komunikat nr 2/2021-2022 Wydziału Sędziowskiego OZPS w Opolu                       

z dnia 12 maja 2022 r. 

W dniu 12 maja 2022 r. odbyło się posiedzenie online Wydziału Sędziowskiego 

OZPS  

W posiedzeniu udział wzięli: 

- Michał Gruszczyński, 

- Aleksandra Szydełko, 

- Marcin Bartłomiejczak, 

- Marek Dudek, 

- Dawid Wanecki, 

- Bartłomiej Baniak, 

- Waldemar Kobienia – gościnnie 

 

Nieobecny: 

- Tomasz Poznański 

 

Na posiedzeniu omówiono między innymi następujące zagadnienia: 

1. Wydział Sędziowski podjął decyzję o zmianie składu osobowego.  

Kolega Bartłomiej Baniak zrzekł się członkostwa w Wydziale Sędziowskim 

przedstawiając stosowne pismo (zał. 1 do komunikatu). Swoją decyzję 

motywował względami osobistymi. W imieniu Wydziału Sędziowskiego i całej 

społeczności sędziowskiej w strukturach OZPS, dziękujemy koledze za 

zaangażowanie i włożony wkład w budowę silnej pozycji opolskiej siatkówki 

na krajowej arenie. 

2. Wydział Sędziowski powołuje w swoje struktury Kolegę Tomasza Wydrę jako 

członka WS. 

3. Prezes OZPS Waldemar Kobienia przedstawił informację odnośnie 

pozyskania środków w ramach Europejskiego Budżetu Obywatelskiego. 

Wydział Sędziowski dziękuje wszystkim, którzy biorąc udział w głosowaniu na 
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EBO przyczynili się do pozyskania środków, które przeznaczymy na szkolenie 

sędziów i trenerów. 

4. Omówiona została kwestia wymiany sprzętu sędziowskiego. Pod dyskusję 

zostały przedstawione oferty koszulek, spodni, bluz i dodatkowego sprzętu. 

Ostateczna decyzja zostanie podjęta na najbliższym zebraniu 

Wydziału Sędziowskiego, po czym zaprezentujemy nasz wybór wszystkim 

zainteresowanym. 

5. W imieniu Wydziału Sędziowskiego Przewodniczący przedstawił na Zarządzie 

OZPS projekt podniesienia stawek sędziowskich na najbliższy rok 

o około 20 PLN brutto. Głosowanie o ich uchwaleniu ma mieć miejsce na 

najbliższym Zarządzie OZPS. 

6. Podsumowując przygotowania naszych kandydatów do kursu na szczebel 

centralny, w tym roku nasze województwo nie miało swojego reprezentanta. 

Oboje kandydaci zrezygnowali w trakcie sezonu. 

7. Z uwagi na zbliżający się sezon siatkówki plażowej i duże zapotrzebowanie 

sędziów na te zawody zachęcamy wszystkich chętnych, którzy chcą 

spróbować swoich sił na piasku do kontaktu z Kolegą Markiem Dudkiem 

w celu uzyskania szczegółowych informacji. 

8. Od połowy marca do grona sędziów OZPS dołączyła Koleżanka Kateryna 

Hrankno, sędzia międzynarodowa z Ukrainy. Kateryna wspomagała nas 

podczas licznych turniejów amatorskich jak i młodzieżowych szczebla 

centralnego. Dziękujemy za mocna zaangażowanie i życzymy powodzenia 

w dalszej karierze. 

 

 

        Przewodniczący Wydziału Sędziowskiego 

Michał Gruszczyński 


